



Product Discontinuation Notice

Dear Valued Customer,

After careful consideration, Security Chimneys will be discontinuing the manufacture and sale of the following 7" diameter kits for ASHT and S2100. Jan. 31, 2019 will be the final date of availability.

ASHT

Wall Support Kit (7WSK)
Exterior Kit (7EK)

S2100

Wall Support Kit (7XWSK)
Exterior Kit (7XKE)
Interior Kit (7XKI)

The discontinuation of these kits keeps with our practice of rationalizing low demand products. In doing so, it allows us to keep our product offering relevant to the demands of our customers. We appreciate and value your partnership. We regret any inconvenience this announcement may cause.

If you have any questions or concerns regarding these changes, please kindly contact the Security Chimneys Customer Service Department at customer.service@securitychimneys.com or 1-800-667-3387 (Canada) or 1-800-361-4909 (US).

Security Chimneys would like to thank you for your understanding and continued support.

28 West Adams Suite 1810 Detroit, MI 48226

10 Jupiter Lane Albany, NY 12205 | 877 Cotting Court Vacaville, CA 95688 | 800.835.4429 | DuraVent.com
2125 Monterey, Laval, Quebec, Canada, H7L 3T6 | 800.361.4909 (US) | 800.667.3387(CA) | SecurityChimneys.com

***Leaders** in-Venting **Innovation**™*



Avis de discontinuation de produit

Cher client ,

Après mûre réflexion, Cheminées Sécurité a pris la décision de discontinuer la fabrication et la vente de ses kits de cheminée 7" pour sa gamme de cheminée ASHT et S2100.

Le 31 janvier 2019 sera la dernière date de disponibilité de ces kits.

ASHT

Kit de support mural (7WSK)

Kit extérieur (7EK)

S2100

Kit de support mural (7XWSK)

Kit extérieur (7XKE)

Kit intérieur (7XKI)

L'élimination de ces kits est en lien avec notre pratique consistant à rationaliser les produits à faible demande. Ce faisant, il nous permet de maintenir une offre de produit pertinente pour nos clients. Nous apprécions et valorisons votre partenariat. Nous regrettons tout inconvenient que cette annonce peut causer.

Si vous avez des questions ou des inquiétudes concernant ces changements, veuillez communiquer avec le service à la clientèle de Cheminées Sécurité au : Customer.service@securitychimneys.com 1-800-667-3387 (Canada) ou 1-800-361-4909 (États-Unis).

Cheminées Sécurité tient à vous remercier pour votre compréhension et le soutien continu.

28 West Adams Suite 1810 Detroit, MI 48226

10 Jupiter Lane Albany, NY 12205 | 877 Cotting Court Vacaville, CA 95688 | 800.835.4429 | DuraVent.com

2125 Monterey, Laval, Quebec, Canada, H7L 3T6 | 800.361.4909 (US) | 800.667.3387(CA) | ChemineeSecurite.com

Chef de file en innovation de conduit *d'évacuation*™